
Raadsvraag 

 
2018-170 

 
 

Afkomstig van  Joost van der Stappen 

   

Politieke groepering  Progressief Akkoord Leudal 

  

Datum binnenkomst 
vraag op raadsgriffie 

+  
afhandelingstermijn 

 25 september 2018 
+ 

werkdagen 

  

Portefeuillehouder  Verlinden 

   

Afdeling 
+ 
Team 

 Ruimte 
+ 
ontwikkeling 

  

Join- 
raadsvragenboek 

 2018-170 Arbor voorstel zonneweide 

  

Concrete vragen   
1. -Wanneer is in het college gesproken over dit plan? 
2. -In welk collegeverslag zijn de besprekingen terecht gekomen, 
heeft de raad uberhaupt in kunnen zien wat er aan zat te komen? 
3 -Wat is precies de reden om de ontwikkeling van 40 Ha. 

Zonnepanelen NIET tegen te kunnen houden (zoals wethouder 

Verlinden dit heeft aangegeven); Graag exact aangeven welke 
artikelen het betreft. 
 
NB.Dit is de eerste set van vragen. Er zullen er waarschijnlijk nog 
komen. 
 
 

  

Ambtelijk advies  Datum:  

Advies:  

De vragen als volgt beantwoorden 
1.  
2.  
3.  
4.  

 

Besluit college of 
portefeuillehouder 

 Datum:  

Besluit van (wie):  

Besluit luidt:  

 
 


